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Møtedato: 23.05.2024  Møtested: Campus Fredrikstad S502 

  

Til stede med stemmerett  

  

Malin Segerblad Hansen Studentrådsleder, Studentråd IIØ 

Erik Neumann Habberstad  Nestleder, Studentråd IIØ 

Madeleine Bergene-Syvertsen  Programtillitsvalgtansvarlig, 

Studentråd IIØ 

Ingrid Kathleen Kvalheim Programtillitsvalgtansvarlig, 

Studentråd LUSP  

Huda Mohammed Mohammed Nuur  Informasjonsansvarlig, Studentråd 

LUSP 

Einar Evensen  Vara , Studentråd LUSP 

Kasper Hetland  Studentrådsleder, Studentråd 

HVO 

Lars Erik Telle Nestleder, Studentråd HVO 

Jan- Erik Lie Programtillitsvalgtansvarlig, 

Studentråd HVO 

Til stede uten stemmerett  

Christiane Thøgersen Krogfoss  Studentleder  

Martin Arthur Andersen Nestleder m/utdanningsansvar  

Observatører:   

Asborg Marie Christiansen  PR- og rekrutteringsansvarlig, 

Studentråd LUSP 

Anita Gundrosen Seksjonsleder for 

Studentoppfølging 

Lilly Alexandra Hondros-Wellmeier (var med på 

sakene om valg til Arbeidsutvalget)  

HR-partner Høgskolen i Østfold 

Simen Øien Kristoffersen Programtillitsvalgtansvarlig, 

Studentråd LUSP 

Inger-Synnøve Sundby Johansen Studentrådsleder, Studentråd 

LUSP 

Lars Solberg Nestleder, Studentråd LUSP 

Mats Louis Christensen  Leder av Halden Studentsamfunn 

Sekretariat  

Elise Ager  Organisasjonskonsulent  

Ordstyrer  

Sarah Emilie Andersen   Nestleder m/Læringsmiljøansvar 
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Tid    Saksnummer    Sak    

15:15 -     57-24 VEDTAK    

INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL    
A. Godkjenning av innkalling    

B. Godkjenning av saksliste    

C. Godkjenning av protokoll    

          -15:20    58-24 VEDTAK    VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER    

15:20-15:45    
59-24 

ORIENTERING    

ORIENTERINGER:    
A) Arbeidsutvalget    

B) Organisasjonskonsulent     

C) Studentrådene    

D) Fadderstyret    

E) Studentsamskipnaden    

F) Høgskolestyrerepresentant    

G) Studentsamfunnene    

H) Rektor    

I) Fagskolen i Viken    

    
15:45 – 16:15  60-24 VEDTAK  VALG AV STUDENTLEDER  

 16:15 – 

17:35  
61-24 VEDTAK  

VALG AV NESTLEDERE  

 17:35 – 

18:05  
PAUSE  

  

18:05 – 19:25  62-24 VEDTAK  VALG AV REPRESENTANTER TIL 

STUDENTSAMSKIPNADSSTYRET  

19:25 – 19:55  63-24 VEDTAK  VALG AV STYRELEDER AV 

STUDENTSAMSKIPNADEN  
19:55 – 20:05  PAUSE    
20:05 – 20:35  64-24 DISKUSJON  FADDERSTYRET  

20:35 – 20:50  65-24 VEDTAK  UGYLDIG VEDTAK STILLINGSINSTRUKS  

20:50 – 21:00  66-24 ORIENTERING  INFO FRA AU OM ÅPENHET  
21:00 – 21:10  PAUSE    
21:10 – 21:20  67-24 DISKUSJON  PARLAMENTSSANG  

21:20 – 21:30  68-24 VEDTAK  KANDIDATER TIL NSO AVSPARK OG 

OPPLÆRING  
21:30 ->    EVENTUELTSAKER  
  69-24 DISKUSJON  MØTEKRITIKK  
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Sak 57-24 Godkjenninger av Innkalling, saksliste og protokoll.  

A) Innkalling 
 Innkallingen til møte i mai stemmes over, og vedtas– 9 av 9 stemmer 

B) Saksliste  

Alle sakene om valg ønsker at skal deles i to, del en er åpen for alle med tale, så 

lukkes det for diskusjon og avstemming.  

Sak A) valgtaler, Sak B vedtak- i alle valg 

Eventuelt: 65-24, sak er en vedtak for å åpne saken.  
68-24 endret navn på saken til Kandidater til NSO-landsstyret 

9 av 9 stemmer vedtar sakslisten med endringene listet opp over.  

C) Protokoll  
Protokollen fra møte i april vedtas med, 9 av 9 stemmer.  

Saken lukkes.  

Sak 58-24 Valg av møteleder og ordstyrer:  
Arbeidsutvalgets forslag til møteledelse stemmes over og vedtas med 9 av 9 stemmer.   
 Møteleder: Christiane Thøgersen Krogfoss, Ordstyrer: Sarah Emilie Andersen.  

Sak 59-24 Orienteringer:  
Studentleder:  
Mye bedre samarbeid med ledelsen, skrevet på rapporten av medvirkning.  
Ukentlige møter med ledelsen, enklere å ta kontakt med de nå. 
 Arbeidsutvalgsmøte 
 Møte med direktørene og rektoratet, forslo at vi skal få hjelp til rekruttering og 

opplæring av tillitsvalgte, det er blitt takket ja til.  
Studentsak med samskipnaden 
 AMU 
 Bønnerom/stillerom/ammerom er i en prosess, innspillene fra parlamentet er tatt 

med.  
Jobber med forberedelser til nytt arbeidsutvalg 

Nestleder m/Læringsmiljøansvar 
 Frokost møte med ledelsen 
 Ukentlige møte med ledelsen  
Stausmøte med rådene 
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 Parlamentsbilder 
 Planlegging av opplæring 
  
Nestleder m/Utdanningsansvar 
 Evaluering av UKÆ, kommet frem til konkrete tiltak  
Deltatt på et rektormøte og frokostmøte 
AU-møte 
Statusmøte 
Vært med å forberede  
Tillitsvalgtsmøte med LUSP 
Program for fadderseminaret med Org.kons og Fadderleder.  
Nemb for studentsaker  

Org.kons:  

Deltatt i mange av de samme møtene som de andre.  

Arbeid med plutselig student, der vil SPiØ få delta som i fjor 

Informerer om at hun må ha på mobil under møte.  

 

Studentrådene: 

LUSP:  
Eksamens perioden startet for fullt.  
Tillitsvalgtsmøte, dobbelt siden sist. 
Deltakelse på kontortid 
Stille rekruttering til styrer, og rekruttering til høstens LUSP råd.  

IIØ:  
Preget av eksamensperiode 
 Men har hatt kontortid og promoteringsdag.  
Har også hatt rådsmøte.  

HVO:  
Hatt møt med fakultetsledelsen i dag.  
Stått på stand for å promotere styrer og utvalg, mangler to stk til høsten.  
Leder i permisjon  

Fadderstyret:  
Har en egen større sak senere.  

Studentsamkipnaden:  
Ingen tilstede, og har ikke fått noe tilsendt.  
 
Studentleder orienterer litt fra et samarbeidsmøte i dag, overlapp mellom 
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Studentleder og Styreleder. Samskipnaden vil  inviteres til overlappen til 

arbeidsutvalget. AU er godt fornøyd med resultatet.  

Høgskolestyretrepresentantene:  
(sendt til Studentleder, leses opp) 

På ekstraordinært styremøte 22. mai 2024 ble det etter en god diskusjon vedtatt at 

Høgskolen vil fortsette med ansatt rektor og enhetlig ledelse. Dette er i samsvar med 

høringsinnspill fra Studentparlamentet, og vedtaket ble gjort med 9 stemmer mot 2. 

Selv om det er gode grunner for at rektor skal velges av ansatte og studenter, kom vi 

som studentrepresentanter frem til at det vil være best for HiØ å bevare "ro" i 

organisasjonen, etter mange omorganiseringer og endringer de siste årene. Vi tror 

også det vil føre til enklere kommunikasjon med ledelsen for studenttillitsvalgte. På 

neste møte i Høgskolestyret, 13. juni, vil det bli vedtatt en utlysningstekst. Innspill til 

denne kan gjerne sendes til oss, så kan vi videreformidle det, eller til 

organisasjonsdirektør Elin Corneliussen. 

HSS:  
Pr nå er det kun en som er i styret, en til har meldt interesse. Jobber for å rekruttere 

inn flere. Har sitt siste arrangement om ikke lenge.  

FSS: 

Ingen tilstede.  

 

Rektor:  
Er på UHR konferanse i Stavanger, og deltar inn i møte med orientering via team 
NSO er her, ledelsen er her.  
Et studium som det er litt rundt, maskin studiet, der gjorde høgskolen noen feil i en 

prosess ved å trekke studiet fra samordna opptak, dette er åpnet lokalt igjen- sent ut 

tilbud Y-vei og tress. Studiet er åpent og det er bare å søke.  

Samarbeidsavtalen mellom attraktive studentbyer, dette skal løftes opp igjen til 

høsten av.  

Kommet innspill om at det er mange minoritesgrupper som sliter innenfor flere 

områder knyttet til språk. Det jobbes med å få på plass en språkkurs.  

Studiestart, et allmøte der også fadderstyret var med.  
Byparken i Halden og Blågrotte i Fredrikstad, man så etter tilbakemeldinger i fjor at 

det var behov for å endre lokalet.  

Skal sammen med USN og NMBU ha samarbeidsmøte til høsten, her vil man også 

trekke inn studentene og finne samarbeidsområder.  



 PROTOKOLL 

6 
 

Stor konferanse neste uke, smart innovation der forsvarssjefen blant annet skal 

delta.  

Gleder seg resultater av alle valg, ber om å få tilsendt hvem som blir valgt inn til 

høgskolestyret så raskt som mulig slik at man får gitt de informasjon om oppstart til 

høsten og opplæring.  

Saken lukkes.  

  

60-24 VALG AV STUDENTLEDER 

A)  
Kandidatene som har stilt forlater rommet. Valgkomiteen leser opp innstillingen. 

Kandidatene kommer så inn en og en og har sin valgtale.  
Martin Arthur Andersen presenter seg først – 2 min til tale, 3 min til å svare på 

spørsmål.  
Inger-Synnøve Sundby Johansen, presenterer seg etter Martin, 2 min tale, 3 min til å 

svare på spørsmål.  

B) Parlamentet går til avstemming via nettskjema.  
Valgkomiteen informerer hver av kandidatene resultatet først, før resultatet deles 

med parlamentet.  

Martin Arthur Andersen stemmes inn som studentleder for studieåret 2024/2025. 

Saken lukkes.  

61-24 VALG AV NESTLEDER  

A) Kandidatene som har stilt forlater rommet. Valgkomiteen leser opp innstillingen. 

Kandidatene kommer så inn en og en og har sin valgtale.  
2 min til å presentere seg selv og 3 min til å svare på spørsmål 
  

B) Rommet lukkes. Etter ønske fra parlamentet foretas valget i to skjemaer.  
Parlamentet går til avstemming i nettskjema.  

Lars Solberg stemmes inn som Nestleder m/Læringsmiljøansvar 2024/2025. 

Mats Louise Christensen stemmes inn som Nestleder m/ Utdanningsansvar 2024/ 

2025.  

Ønske fra HR og ledelsen om å flytte sak 66-24, til før pause. Parlamentet stemmer 

over og vedtar dette, med 9 av 9 stemmer.  
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 66-24 INFO FRA AU OM ÅPENHET 
Studentleder innleder saken kort og gir ordet videre til Anita fra Seksjonen for 

Studentoppfølging informerer om sak, der AU er pålagt taushetsplikt fra høgskolen.   
 Saken har pågått noen uker, høgskolens ledelse er tett på. 
 Hun utrykker sterkt at Parlamentet har et AU og en Org.kons som er engasjert og 

jobber for dem- og at det skal de være klar over.   
 Det åpnes for spørsmål, er det spørsmål i etterkant eller om det er noe annet så kan 

det sendes til Anita direkte på epost: anita.gundrosen@hiof.no  

AU kommer fremover til å etterstrebe å legge ut sakslister og referater fra sine egne 

møter.  

Teksten over er godkjent av Seksjonsleder for Studentoppfølging.  

Saken lukkes.  

  

62-24 VALG AV REPRESENTANTER TIL STUDENTSAMSKIPNAD  
A) 
 Kandidatene blir i rommet, mens innstilligen leses opp 
 Jørgen Olsen Borgen, trekker sitt kandidatur som styremedlem.  
Alle kandidater har sin tale med de andre kandidatene tilstede.  
De får alle tre minutters taletid og to min til svare på spørsmål.  
Observatør får stille spørsmål 

B) Rommet lukkes, og etter kort diskusjon velger parlamentet å gå til avstemming. 

Valget foregår i nettskjema 

Følgende representanter velges inn som faste representanter i styret til 

Samskipnaden 2024/2025:   
 Jan-Erik Lie 
 Tina Galdal Tollefsen  
Sunnøve Margrethe Sønderby  
 
Vara:  
1. Isabelle Desirée Collin  
2. Lars Erik Telle  

63-24 VALG AV STYRELEDER AV STUDENTSAMSKIPNADEN 
 A) Innstillingene leses opp.  
En kandidat har stilt, han får 3 min tale tid og 2 min.  
Kandidat forlater rommet.  

mailto:anita.gundrosen@hiof.no
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B) Etter kort diskusjon går parlamentet til avstemming i nettskjema.  

Jørgen Olsen Bogen velges inn som styreleder av Samskipnaden i Østfold for 

studieåret 2024/2025.  

Flytter pause til at den er ferdig 19:45, flytter sak 67-24 frem til rett etter pausen. 

67-24 PARLAMENTSSANG 
 Saksbehandler innleder saken.  
 
LUSP: er målet at denne sangen skal synges av våre 5 delegater på landsmøte?  
Studentleder: målet med en sang er samholdet den kan være med å skape.  
 
HVO: skal ikke stå i veien for en sang, men har ingen å melde inn i komiteen. 
 IIØ: har ingen å melde inn i komiteen.  

Nestleder m/utdanningsansvar: er dere med å evt. vedta en sang hvis den legges 

frem for dere. Ber om at det kan nikkes hvis man er enig.  

Alle nikker.  

LUSP: slenge inn litt harry, (petter) katastrofe ord. 

AU vil komme med et konkret forslag.  

Studentleder foreslår «bamsefar har bursdag» fra Hakkebakkeskogen som melodi.  

Studentparlamentet og AU føler seg fornøyd i saken.  

Saken lukkes.  

64-24 Fadderstyret 

Dlin kommunikasjonsansvarlig og Simen nestleder til stede og legger frem saken.  

Tirsdag: Scandic hoster middag for alle her i Fredrikstad, i Halden Kokkekollektivet. 

Blågrotte i Fredrikstad og Byparken i Halden- hva som vil skje der er fortsatt litt 

uklart.  

Onsdag: Olympiade i Halden og quiz (Quiz holdes av Fadderstyret med hje 
  
Torsdag: Brettspillkveld pararelllt pub til pub 

Fredagen: Skoleløype på begge campus (Her bistår Org.kons som tidligere år, i tett 

dialog med styret, nesten i mål med alt) 

Lørdag 17/8: Magiker show i Halden, noe uklart enda hvor det skal være.  
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Lørdag 24/8: Dj og komikere -City Scene Fredrikstad.  

Fadderinndeling i år blir delt opp etter campus, 59 totalt av faddere. 40 stk i 

Fredrikstad og 19 i Halden.  

Primær og sekundær faddergrupper. 

Alle faddere vil få lister som de da har ansvar for å kontakte. Styret fordeler 

fadderbarn på alle og fadderne kontakter.  

Ønsker hjelp fra Parlamentet under Olympiaden, særlig og vil ønsker Parlamentet til 

å bemanne stand sammen med styret og ha post under skoleløypa.  

Ha hjelp fra parlamentet under quiz og «samfunnsarrangement»  

Observatør ønsker talerett, vedtas med 9 av 9 stemmer.  

LUSP: spør om det trengs hjelp til Sosiale medier? 

Fadderstyret: svarer ja til det.   

LUSP: bidrag og oppfordring: ha flyes i postkasser på boligene. LUSP rådet vil 

gjerne hjelpe til, men vil gjerne ha konkrete datoer og tider 

Skoleløypa: alle på post vil få 3 min taletid, eller tid til disposisjon.  

Org.kons skoleløype:  
Bistår etter avtale med fadderstyret, Martin og seksjonen for studentoppfølging opp 

med rammene av løypa. I morgen vil parlamentet og mange andre potensielle poster 

få epost.   

LUSP: mangler link til hvor man kan melde seg opp som fadder på sosiale medier.  

Det kommer også spørsmål fra parlamentet om hvordan styret skal sette sammen 

faddergrupper i år, dette er på nåværende tidspunkt litt for tidlig å svare på svarer 

fadderstyret, men at de skal sette seg ned nå å få planlagt hvordan det skal gjøres.  

Saken lukkes.  

65-24 UGYLDIG VEDTAK STILLINGSINSTRUKS 

Åpner opp for diskusjon.  

IIØ: Mener at vedtaket til parlamentet ikke er tatt videre godt nok.  
HVO: kan org.kons ha veiledningssamtaler? Ønsker at dette skal kunne sees på nå 

hvis mulig.  
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Forslag om å undersøke om at ordlyden i vedtaket endres til veiledningssamtaler, 

ønsker at det tydelig skal presiseres at det ikke er en ledersamtale/medarbeider 

samtale, men en samtale knyttet til styringsdokumenter 

Seksjonsleder for studentoppfølging og AU ringer organisasjonsdirektøren og rektor.  

Rektor ønsker innspill fra parlamentet om hvordan de hadde ønsket det med 

argumenter.  

Forslag om å fjerne de tre punktene som er ugyldig.  

Studentleder ønsker å få inn i instruksen at studentleder skal ha 

medarbeidersamtale med AU-medlemmer, men det blir enighet om at det må sees 

på, på et senere tidspunkt.  

LUSP: enten forslag om å styrke eller åpne til neste parlamentsmøte?  

LUSP: KK kanskje kan ha evalueringsamtaler med AU?  

Studentleder: ønsker sterkt at det skal stå medarbeidssamtaler i instruksen.  

Stillingsinstruksene er ugyldig slik den er nå.  

Forslag til vedtak fra IIØ:  
Forslag til vedtak A)  
Stryker de tre punktene som gjør det ugyldig, slik at det nå blir  
9 av 9 stemmer for IIØ sitt forslag til vedtak.  

Forslag til vedtak B)  
Forslag om at komiteen som ble nedsatt jobber frem et nytt revidert forslag til 

funksjonsbeskrivelse på et senere tidspunkt.  

9 av 9 stemmer for IIØ sitt forslag til vedtak 

Saken lukkes.  

68-24 Valg av landsstyret representanter  
Flere kandidater har stilt til i nettskjema opprettet av Studentleder. Alle som har stilt i 

skjema har blitt invitert til å komme til dagens parlamentsmøte. 

HVO: benkeforslag om Martin som kandidat, begrunner med at han har gjort det 

godt  

Studentleder: presiserer at det er valg av representant til landsstyret, vi har en fast 

representant og en vara plass.  

2 min taletid- 3 min til spørsmål spørsmål.  
Martin Arthur Andersen får presentere sitt kandidatur.  
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Lars Erik Telle får presentere sitt kandidatur.  
Lars Solberg får presentere sitt kandidatur.  

Parlamentet går til avstemming i nettskjema, og vedtar følgende inn:  

Lars Solberg velges som fast representant til Landsstyret. 
 Lars Erik Telle velges inn som vara representant til Landsstyret. 

Saken lukkes.  

EVENTUELT SAK 

IIØ: Det er ønske om å revidere AU sin instruks til at det står at veiledningssamtaler 

skjer med Org.kons, og ønsker støtte fra parlamentet til å gå i dialog videre med 

rektor med argrumenter for å få dette på plass.  
Forslaget får 9 av 9 stemmer for dette. 

Saken lukkes.  

69-24 Møtekritikk 

HVO: alle må huske å tegne seg, selv om man blir engasjert i en sak.  Feil på 

saksopplysning gir ikke rett til å avbryte et innlegg- det stopper også ved feil en god 

diskusjon.  
HVO: bra møte men litt rotete. Litt i forhold til tid.  
HVO: bra møte, sikre virkelig hva som forventes av kandidater som skal velges inn, 

klarere på hva innstilling ikke å være innstilt betyr.  
LUSP: langt møte, litt rot her og der, prøver å forbedre oss til neste møte.  
LUSP: taletid må gjerne presiseres i mail til kandidater, fint med et signal på hvor 

mye tid som er igjen.  
LUSP: beklager at han har vært lav i stemmen, fint at folk er komfortable med å 

være uenige. Gjøre det mer høytidlig når resultetet av valg gis til  
AU: merker at det har vært et langt møte, fint at det kan diskuteres.  
IIØ: beklager dårlig tegning, det skyldes engasjement. Takker alle som har stilt og 

deltatt i valget. Godt valgt, takk til de som har stilt.  
IIØ: det har vært et bra møte.  
IIØ: gratulerer til alle for valg 
 AU: trenger innspill til mat på møter, trenger innspill fra råd.  
AU: det har vært et godt møte, fint at man tørr og diskutere. Fint at det diskuteres. 

Beklager at det har vært litt uryddig. Vanskelig å sette tider på saker.  
Sommeravslutning er satt til Kokkekollektivet neste mnd, så husk at det ikke blir noe 

større møtemat under selve møte 14 juni.  
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Anita: kjempefint å sitte å se på, fint med kritiske spørsmål 
 Stor skryt til valgkomiteen, for forrykende gode innstillinger.  

Org.kons:  
Enig med at det trengs stor skyrt til valgkomiteen, de har jobbet veldig veldig hardt 

og tar sitt ansvar til det fulle.  
Et godt møte med gode diskusjoner, og heldigvis god luft.  

Studentleder:  
Skryter også veldig av arbeidet til valgkomiteen.  
Ønsker gjerne å vite noe om kandidater i forkant av kommende valg. Trenger ikke 

innstillingene, men trenger navn på kandidater- så man på forhånd kan sikre at ingen 

stemmer som ikke skal stemme osv.  
Tydeligere med kommunikasjon og datoer på stand.  
Jobbet hardt med retningslinjer for kommende valg.  

Observatør: fint møte, støtter studentleders forslag om lutefisk. 

Observatør: fint møte 

Saken lukkes. 

Møteslutt: kl. 22:41   

Neste møte er 14 juni i Halden.  
 
 

  

 

 

 

  

 

 

 

 

 


